

مدرستنا التانوية الانجليزية - الفجيرة OUR OWN ENGLISH HIGH SCHOOL - FUJAIRAH

P.O. Box. 967, Fujairah, United Arab Emirates
Tel: +971 (0) 9 222 4855 | Fax: +971 (0) 9 222 4854 | reception@ourown.school | www.ourown.school

Ref No: OOEHS/Cir/80/ 2021-22

January 20, 2022

Circular to Parents: Regarding - Mode of Learning - KG1 to Gr. 12/R1 to S5

Dear Parent,

Greetings!!!

As per the instruction from the relevant ministry, gradual return to on-campus learning to protect the health and safety of all students is as follows:

1. From Monday, January 24, 2022 to Friday, January 28, 2022:

For CBSE KG1 to Grade 4 and 12, and IGCSE R1 to J4 – On-campus learning to resume for the below grades (to those who have opted for on-campus learning based on the survey conducted by the school via class teacher)

CBSE Grade 5 to 11 and IGCSE J5 to S5: Distance learning will continue till January 28, 2022.

- 2. From Monday, January 31, 2022 on campus learning for ALL Students (to those who have opted for on-campus learning based on the survey conducted by the school via class teachers)
- 3. Students must submit the negative PCR (validity not more than 96 hours) to their respective class teacher prior to returning to the campus.
- 4. COVID safety protocols guided by the relevant ministry to be followed by all.

Please keep yourself updated with the relevant Ministries and School Website.

وفقًا لتعليمات الوزارة ذات الصلة ، فإن العودة الى التعلم الواقعي داخل المبنى المدرس سوف تكون عودة تدريجية وذلك لحماية صحة وسلامة جميع الطلاب والتي سوف تتم على النحو التالي:

 من يوم الاثنين 24 يناير 2022 إلى يوم الجمعة 28 يناير 2022:

بالنسبة للصف CBSE KG1 إلى الصف 4 و 12 ، و الصف الGCSE R1 إلى IGCSE R1 إلى IGCSE R1 المنكورة العلم (وذلك لأولئك الذين اختاروا التعلم الواقعي بناءً على الاستبيان الذي أجرته المدرسة عبر مدرس الفصل)

CBSE للصفوف من الصف 5 إلى 11 و IGCSE من الصف 55 إلى 35: سيستمر التعلم عن بعد حتى 28 يناير 2022.

- 2. اعتبارًا من يوم الاثنين ، 31 يناير 2022 ، التعلم الواقعي في المبنى المدرسي لجميع الطلاب (لأولئك الذين اختاروا اختاروا التعلم الواقعي بناءً على الاستطلاع الذي أجرته المدرسة عبر معلمي الفصل)
- يجب على الطلاب إرسال تقرير PCR السلبي (الصلاحية الفحص لا تزيد عن 96 ساعة) إلى معلم الفصل قبل العودة إلى المبنى المدرسي.
- 4. بروتوكولات سلامة COVID التي تتبعها بها الوزارة ذات الصلة على أن يتبعها الجميع.

يرجى تحديث نفسك مع الوزارات ذات الصلة وموقع المدرسة.

Thanks & Regards,

Dr. S. Reshma Principal

